
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 31. oktober i afdeling 8.  

 

Mødedeltagelse: Lisbeth, René, Lotte, Rasmus og Ann. 

1. Dagsorden godkendt. 

2. Referat Rasmus. 

3. Orientering om besparelser i Vivabolig. 

4. Mødet om fleksibel udlejning, er blevet flyttet pga. sygdom til den 1.11.2017. 

5. Det aftales at der fremover skal være bestyrelsesmøde hver anden måned. 

6. Der vil igen i år blive delt juleposer ud. Rasmus står for indkøb. Ann laver opslag. Uddeles d. 19. 

december. 

7. Juledekorationer til pensionister og bestyrelse uddeles den 29/11 (farve rød) Lisbeth står for 

bestilling. 

8. Det aftales at Lisbeth og Rasmus mødes en formiddag på kontoret for, at rydde ud og finde ud af, 

hvad der skal gøres med lokalet.  

9. Orientering om gennemført markvandring. Der kommer buske på bagsiden, som ikke når helt indtil 

muren.  Det bliver ikke kun grønt, men også med andre farver iblandt. Lisbeth havde forespørgsel 

om dørtrin til lejlighederne kunne komme med i rengøringsplanen. Rengøringsholdet tager det med 

i planen. 

10. Julefrokost for bestyrelsen.  

11. Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, at de altaner, hvor der ikke er lukket med glas, er 

gulvene medtaget på grund af regn. Bestyrelsen har derfor besluttet, at der vil blive sat glas i ved 

fraflytning. Hvor mange altaner der skal samles inden isætning af glas er ikke bestemt i nu. De nye 

beboer vil blive gjort opmærksom på, at altanen senere vil blive lukket. 

Evt. 

1. Totalcare vaskeri vil gerne komme og stå for vores vaskeri. Det vil være billigere for os i længden, 

da de vil stå for alle maskiner, sæbe og vedligeholdelse. Der vil blive lagt gas ind til tørretumbler, 

som vil give en besparelse på 2/3. Vi skal selv betale for vand og el. prisen for en vask forventes 

nedsat til 12kr.  Bestyrelsen ser nærmere på det. 

2. Olie til terrasser, kontakt ejendomsfunktionærerne. 

3. Nyt til Kontakten skal være skrevet inden deadline den 4. feb.2018 

4. Næste møde aftales i starten af januar 2018 


